
P r o t o k ó ł  Nr 7/07 
Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Gminy Miastkowo 
z dnia 31 sierpnia 2007 roku. 

 
Posiedzenie komisji odbyło się dnia 31 sierpnia 2007 roku w godzinach 800– 1245. 

Komisję prowadził Przewodniczący Komisji - Radosław Szczubełek protokołował inspektor – 
Barbara Kalinowska. 
W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji.  
 
Członkowie  obecni  na posiedzeniu: 
 
1. Radosław Szczubełek 
2. Danuta Małgorzata Zajączkowska  
3. Stanisław Długozima 
4. Jarosław Kadłubowski 
 
Członkowie nieobecni nieusprawiedliwieni: 
 
1. Przemysław Rogula 
- lista obecności w załączeniu. 
 
Porządek dzienny posiedzenia: 
 
1.     Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego. 
2.     Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
3.  Sprawdzenie stanu przygotowania jednostek oświatowych do roku szkolnego  
        2007/2008. 
4.     Zapytania i wolne wnioski. 
 
PRZEBIEG   POSIEDZENIA: 
 
Ad.1. Przewodniczący Komisji - dokonał otwarcia posiedzenia witając wszystkich zebranych. 
Następnie stwierdził prawomocność posiedzenia i zapoznał z porządkiem dziennym, który  
w głosowaniu jawnym komisja jednogłośnie przyjęła do realizacji (za – 4, przeciwnych  
nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
 
Ad.2. Przewodniczący zapoznał wszystkich z protokołem z poprzedniego posiedzenia. 
Do przedstawionego protokołu nie wnoszono żadnych uwag. W związku z powyższym 
przyjęcie protokołu poddano pod głosowanie jawne. Na 5 osobowy skład komisji w posiedzeniu 
uczestniczyło 4 osoby. Za przyjęciem głosowało - 4, przeciwnych nie było, wstrzymujących  
się od głosu nie było. Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.3.Komisja sprawdziła stan przygotowania jednostek oświatowych do roku szkolnego 
2007/2008. W tym celu dokonano oględzin placówek szkolnych. Komisja stwierdziła,  
co następuje: 

 
1. Szkoła Podstawowa w Miastkowie – stan budynku dobry, nie budzi zastrzeżeń, 
pomieszczenia lekcyjne przygotowane do przyjęcia uczniów na rok szkolny 2007/2008. 
 
2. Szkoła Podstawowa w Miastkowie – Filia w Tarnowie – budynek jest przygotowany  
do rozpoczęcia roku szkolnego. Nie był remontowany w związku z brakiem środków  
w budżecie szkoły. 
 Komisja uważa, że należy wykonać: wymianę stolarki okiennej, remont schodów 
wejściowych, oczyszczenie rynien, wymienić godło na budynku szkoły, odnowić elewację 
budynku. 
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3, Budynek przedszkola w Miastkowie. Budynek przeznaczony został dla uczniów ,,klas 0”,  
na dzień 31 sierpnia br. nie spełnia wymogów użytkowych. Podczas oględzin lokale są w trakcie 
remontu. Komisja stwierdziła następujące braki: brak zamontowanych kontaktów i gniazd 
wtykowych instalacji elektrycznej, brak świetlówek, baterie przeciekają, pomieszczenia nie 
zostały odnowione, na podłogach brak wykładzin, oraz wyposażenia - mebli, brak 
zabezpieczania schodów tj. podwyższenia barierek. Na terenie przedszkola nie zostały usunięte 
gałęzie z drzew oraz chaszcze. Sprawę opóźnienia prac remontowych przedszkola wyjaśnili 
inspektorzy: Donata Sierzputowska oraz Bogumiła Małż. 
 
4. Publiczne Gimnazjum w Miastkowie – stan budynku dobry, jego wygląd zewnętrzny jak  
i wewnętrzny nie budzi żadnych zastrzeżeń. Prawidłowo przygotowany na przyjęcie uczniów. 
 Komisja wnioskuję o dobudowę świetlicy wraz z pokojem nauczycielskim do 
istniejącego budynku Gimnazjum. 
 
5. Szkoła Podstawowa w Rydzewie jest bez zastrzeżeń przygotowana do rozpoczęcia roku 
szkolnego. Został odnowiony korytarz szkolny poprzez malowanie oraz wykonano lamperie  
z tynku żywicznego. W miarę możliwości w ramach posiadanych środków należałoby 
wycyklinować podłogę na sali gimnastycznej oraz odnowić sale lekcyjne po zalaniu  
na wskutek uszkodzenia dachu podczas burzy. 
 
6. Szkoła Podstawowa w Rydzewie – Filia w Drogoszewie. Podobnie jak inne placówki gotowa 
jest na przyjęcie uczniów.  

Zdaniem Komisji w szkole tej wskazany jest remont łazienek i wymiana stolarki 
drzwiowej. 
 
 Komisja dokonując podsumowania stwierdziła, że placówki oświatowe na terenie gminy 
(poza przedszkolem) są prawidłowo przygotowane do roku szkolnego 2007/2008.  
Wskazane przez komisję zadania winny być realizowane w miarę posiadanych środków bądź 
zabezpieczenia na takie cele środków w budżecie 2008 r. 
 
 Komisja dokonała również oględzin autokarów do transportu uczniów. Zakład 
Gospodarki Komunalnej w Miastkowie jest przygotowany do tego zadania. Pojazdy są sprawne, 
mają aktualne badania techniczne oraz ubezpieczenia. Ze względu na bezpieczeństwo dzieci 
wskazane jest przestrzeganie zasad przewozu odpowiedniej ilości osób zgodnie  
z przepisami. Zdaniem Komisji w każdym pojeździe powinien być opiekun dzieci 
przewożonych. 
 
Ad.4. W punkcie zapytania i wolne wnioski komisja widzi potrzebę wycięcia drzew i krzewów 
w Miastkowie na ul. Krótkiej. 
 
 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji i wyczerpaniem porządku dziennego 
Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji. 
 
  
 
Protokołowała: 
                                                                                                   Przewodniczący Komisji 
Barbara Kalinowska 
                                                                                                      Radosław Szczubełek 
 
 
 
 
 


